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Toelichting 

agendapunt 

8 

Bespreken collegemededeling 27 oktober + enkele aan gemeenteraad gerichte stukken over 

resultaat eerste openstellingsronde duurzame energie 

 

 

Aanleiding voor dit agendapunt 

In de raadsvergadering van 10nov20 heeft de gemeenteraad, op voorspraak van het raadslid 

de heer E. Franzen (Ronduit Open), bij het agendapunt 14 ‘Bespreken afhandelingsvoorstellen 

ingekomen stukken’, besloten om de ingekomen stukken met de nummers 23 + 24 + 27 + 29 

+ 36 + 57 + 69 voor agendering voor te dragen in de vergadering van de commissie fysiek van 

1dec20.  

 

Dat betreft de stukken: 

* stuk 23: E-mail 27sep20 van 9-tal omwonenden te Neer met zienswijze over resultaat eerste 

                openstellingsronde duurzame energie; 

* stuk 24: E-mail 27sep20 van 47-tal omwonenden te Neer met zienswijze over resultaat 

                eerste openstellingsronde duurzame energie; 

* stuk 27: E-mail Coöperatief Boeren Zonneveld Neer te Neer 28sep20 met zienswijze over 

                resultaat eerste openstellingsronde duurzame energie; 

* stuk 29: E-mail Duurzame Energie Coöperatie Leudal U.A te Roggel 30sep20, ook gericht aan 

                het college, met zienswijze over resultaat eerste openstellingsronde duurzame  

                energie; 

* stuk 36: E-mail Maatschap Beeren-Verheijen te Neer 6okt20, ook bedoeld voor het college, 

               met zienswijze over resultaat eerste openstellingsronde duurzame energie; 

* stuk 57: Collegemededeling 27okt20 met reactie op wensen en bedenkingen van  

                3 raadsfracties n.a.v. college-mededeling 15sep20 ‘resultaat eerste 

                openstellingsronde duurzame energie’; 

* stuk 69: E-mail Maatschap Beeren-Verheijen te Neer 3nov20, ook gericht aan het college, 

                over risico’s mogelijke aanleg zonneweides in Neer n.a.v. eerste openstellingsronde 

               duurzame energie. 

 

Motivering agenderingsverzoek 

Conform vast gebruik dient degene die een agenderingsverzoek voor een commissie-

vergadering indient dat verzoek te motiveren. 

 

Raads- en commissielid E. Franzen heeft bij zijn e-mail van 17nov20 aan de griffier het 

volgende laten weten: 

 

‘Graag vernemen wij van de wethouder, en willen wij antwoorden op, de volgende vragen: 

1. Ziet de wethouder de eerder goedgekeurde energiekansen kaart als een gebied waar kansen 

    liggen of is het hem eender waar die kansen worden uitgevoerd? 

2. Is de wethouder zich ervan bewust dat gezien het groot aantal ingediende bezwaren en 

    zienswijzen de haalbaarheid op de gekozen locaties als kansloos gekwalificeerd mogen 

    worden? 

3. Hoe denkt de wethouder en college om te gaan met ingediende bezwaren en zienswijzen? 
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4. Is de wethouder zich ervan bewust dat er door deze eerste ronde veel kwaad bloed gezet is 

    bij omwonenden en inwoners van Leudal? 

5. Is de wethouder zich ervan bewust dat de raad goedkeuring gegeven heeft aan de energie 

    kansen kaart als een gebied waar kansen liggen en alleen ten uitvoer gebracht kunnen 

    worden bij voldoende draagvlak door de omgeving? 

6. Kan de wethouder beamen dat dit huidige draagvlak totaal niet aanwezig is? En wat denkt 

    de wethouder er aan te doen om draagvlak te creëren of laat hij dit over aan 

    initiatiefnemers? 

7. Behoeft de energietransitie geen landelijke benadering in plaats van een gemeentelijke? 

    Waarom wil Leudal de groenste gemeente worden? 

8. Is de wethouder bereid om de huidige plannen tegen het licht te houden en de raad mee te 

    laten beslissen omtrent keuzes van locaties? 

9. Welke toezeggingen zijn er gedaan richting initiatiefnemers m.b.t. doorgang van de 

    projecten? 

10. Zijn er consequenties, lees schadeclaims, als de gemeente besluit om de gekozen locaties 

    te cancelen? Is het niet zo dat doorgang alleen plaatsvindt indien er voldoende draagvlak is 

    zoals door de wethouder eerder aangegeven?’ 

 

 

 

Bijlagen : ja. 


